
 

 

 

 

1  LEJERBO | REFERAT 
 

Referat 
Bestyrelsesmøde 

Afdeling 235-1 Lejerbo Frederiksberg 

   
Dato og tid: 23.09.2024 Deltagere: Susanne, Janne, 

Anders, Johnny (VM) og 
Kjeld 

 

Sted: Hos Janne . . 
Mødeleder: Kjeld Fraværende: Ingen  
Referent: Kjeld   

 

 

 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af referat fra 
seneste møde 

Godkendt, da der ikke er kommet kommenter siden 
udsendelse – og heller ingen nu. 

2. Økonomi Varmemesterkontoret er presset med hensyn til 
periodisering. Der kommer også udgift i forbindelse med 
spildevandspumpe (ny ledning i jorden) udgift afhængig 
af, hvor meget forsikringen dækker. Loftslemme/stiger 
udskiftes før vi igen kan sende nogen på loftet. 

3 Indlæg fra varmemesteren Der er håndværkere i gang 41A 2. tv. Per er desværre 
blevet langtidssygemeldt.  

4. Indlæg fra bestyrelsen  Christian klarede Johnnys ferieuge fint. Kontrakten med 
Fiberby er under udarbejdelse i administrationen. 
Repræsentantskabsmøde 26. februar 2025. 

5. Input i forbindelse med 235-
0 

Beboere blander sig i VM kontorets arbejde/arbejdstider 
– det er IKKE beboernes opgave. Hvis vi har 
”problemer” skal det meldes til Lejerbos administration. 
Der er ikke problemer hos os (så vidt vi ved). 

7. Eventuelt Kjeld prøver at få login til Anders, så han kan komme i 
gang med hjemmesiden (Uploade referater m.m.). Dette 
er nu på plads, så Anders prøver at sætte sig ind i, 
hvordan det foregår.  
Næste møde: 30. nov kl. 17:00 (Julemøde) 

 


